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                                                             Z A P I S N I K     
   

16. seje Sveta Četrtne skupnosti Moste Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ponedeljek, 17. 3. 2025 ob 

17.00 uri, v prostorih Službe za lokalno samoupravo, Ob Ljubljanici 36a, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 31/2021- uradno 

prečiščeno besedilo) sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste (ČS Moste), g. Nejc Pulko (v 

nadaljevanju predsedujoči). 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Slavica Bogdanović Radovanović, Jožica Virant Beretič, Rafko Gruden, 
Martina Kajzer, Stanislav Markoja, Mira Ključanin, Tomaž Kisovec Vesna Kuterovac, Nataša 
Livojević, Milena Pepelnik, Jure Peterlin, Nejc Pulko, Radmila Šešić, Darja Tušek, Peter Vučkovič, 
Tatjana Nina Žerjav.

OPRAVIČENO ODSOTNI: Denis Striković

OSTALI NAVZOČI: Roman Mohar, Andraž Bricelj (oba ŠD Moste), Iva Svilenković in Mladen Inđić 

(SLS MU MOL). 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je 16. redna seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 16 od 17 članov 

Sveta ČS Moste. 

Predlog dnevnega reda so vsi navzoči prejeli skupaj s sklicem seje. Ker razprave ni bilo, je predsedujoči

dal na glasovanje sledeči dnevni red:  

1. Predstavitev Športnega društva Moste
2. Potrditev zapisnikov 15. redne seje in 9. izredne seje Sveta ČS Moste
3. Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov
4. Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah
5. Finančne zadeve ČS Moste
6. Organizacija in izvedba dogodkov ČS v prvem polletju

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za dnevni red je glasovalo 16 članov 
Sveta. 

DNEVNI RED 16. REDNE SEJE  JE BIL SPREJET. 



Nato je predsedujoči prešel na prvo točko dnevnega reda, pozdravil goste, predsednika ŠD Moste 
g, Romana Moharja ter vodjo programov g. Andraža Bricelj in jima predal besedo.

AD 1
Predstavitev ŠD Moste
Andraž Bricelj je predstavil delovanje ŠD Moste, programe, načrte in tudi izzive s katerimi se soočajo. 
Predstavil je programe, ki zajemajo vse generacije od predšolskih otrok pa vse do starejših. Poudaril je 
da, je njihov največji izziv v tem, da kljub temu da delujejo že 70 let, še vedno veliko ljudi ne ve točno 
kdo so in kaj vse ponujajo. Največji izziv jim torej predstavlja samo oglaševanje njihovih komercialnih 
programov za občane (taborjenja, počitniška varstva, letovanja, zimovanja, itd.), stik z javnostjo in 
pridobitev novih starejših članov (telovadba za starejše, upokojence, skupina za katero je vadba zelo 
pomembna). Poudaril je tudi, da so tekmovalno zelo uspešni, imajo tudi državne prvake v akrobatiki in 
gimnastiki. Gojijo tudi vrhunski šport. Sodelujejo z ZPM, imajo nove prostore, ki so namenjeni 
druženju, urice, delavnice, predavanja ipd. Trenutno največji izziv pa predstavlja tudi dotrajana dvorana. 

V zvezi z dvorano je predsednik ŠD Moste, g. Mohar dodal, da je bila telovadnica na Proletarski zgrajena 
leta 1953 in od takrat ŠD Moste deluje, telovadnica pa je še danes taka kot je bila leta 1953, danes torej 
zastarela in nujno potrebna prenove. Lastnik dvorane je MOL, Šport Ljubljana pa z njo upravlja. V zvezi 
s prenovo imajo že veliko idej, povezani so tudi z društvom Sokol Zelena jama. Poudaril je, da je 
vsebine dovolj, da se telovadnica zapolni.  

Oba sta poudarila, da v društvu vlogo ČS vidijo predvsem v  sodelovanju pri dogodkih, organiziranju 
skupnih dogodkov, delavnic, pomoči pri reklamiranju njihovih programov (seveda vzajemno) ter v
podpori pri gradnji nove telovadnice.

Svet ČS se je strinjal s predlogi sodelovanja, predsedujoči se je zahvalil za predstavitev in prešel na 
drugo točko dnevnega reda. 

G. Bricelj je sejo zapustil. 

AD 2
Potrditev zapisnikov 9. izredne seje in 15. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste, Mestne 
občine Ljubljana.
Predlog zapisnika so navzoči prejeli kot gradivo. Ga. Kajzer je opozorila na napako pri zapisu 
navzočih na 9. izredni seji. Napaka je bila popravljena.  

Ker novih pripomb ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 1/16:
Svet Četrtne skupnosti Moste potrjuje zapisnika 9. izredne seje in 15. redne seje Sveta Četrtne 
skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana.

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 
SKLEP 1/16 JE BIL SPREJET

AD 3
Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov

a) Zabojniki za steklo in oblačila
Predsedujoči je navzoče seznanil s pobudo občanke, ki so jo člani prejeli tudi s sklicem. V pobudi 
občanka navaja, da sta ob Ljubljanici (v neposredni  bližini  HŠ 34) dva zabojnika za steklo ter en 
zabojnik podjetja Humana, za zbiranje oblačil. Problem nastaja, ker ljudje ob zabojnikih odlagajo 
vsemogoče smeti, oblačila ležijo po travniku in okolica je zelo zanemarjena.  Občanka se je že obrnila 
na podjetje VO-KA Snaga d.o.o., kjer so ji povedali, da mora pobudo za odstranitev zabojnikov podati 



ČS. Občanka torej podaja predlog bodisi za odstranitev zabojnikov ali njihov umik. S strani ČS je bila 
tudi pozvana naj zbere podpise vseh okoliških stanovalcev, v kolikor imajo tudi oni tovrstno željo. 
Podpisov ČS ni prejela. 

Svet ČS Moste je mnenja, da je lokacija zabojnikov za steklo na ustrezni javni površini, predvsem pa je 
mnenja, da se zabojnikov za steklo ne odstranjuje, saj so potrebni za vse stanovalce bližnje okolice. 
Pomembno pa je, da podjetje VO-KA Snaga redno čisti okolico zabojnika, saj ni sprejemljivo, da je 
okolica tako zanemarjena.  Svet je tudi mnenja, da je tukaj zelo pomembna kultura ljudi, na kar pa žal 
nimamo vpliva. 

Občanki se bo v odgovoru podal tudi nasvet glede zabojnika za Humano, prav tako pa bo ČS Moste na 
dogajanja v zvezi z zabojnikom opozorila lastnike podjetja in pristojne za izdajo dovoljenja za postavitev
zabojnika za rabljena oblačila na MOL.

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA 2/16
Svet Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana se strinja, da zabojnik za steklo ostane na 
svojem mestu, na pločniku Ob Ljubljanici (nasproti HŠ 54), vendar ob pogoju,  JP VO-KA Snaga 
redno skrbi tudi za čiščenje okolice zabojnika. 

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 
SKLEP 2/16 JE BIL SPREJET

b) Zaprtje soseske Fužine

Svet ČS Moste se je seznanil o zapiranju soseske Nove Fužine s strani članka v medijski krajini. Bolj 
natančno je bil v časopisu Dnevnik (marec 2025) objavljen članek z naslovom "Zapornice tudi na 
Fužinah in Štepanjskem naselju" ter na spletnem portalu ljubljanainfo.com (13. 3. 2025), članek z 
naslovom »Z Jankovićem o parkirni politiki: »Dvižne količke na parkirišču bodo dobili še v Štepanjcu 
in na Fužinah«. 

Svet ČS je enotnega mnenja, da takšen način informiranja o namenih na zadevnem teritorialnem 
območju nikakor ne sovpada z zgledno logiko medsebojnega sodelovanja med Svetom ČS Moste in 
predstavniki MOL. 

Predsedujoči je opomnil člane na skupni sestanek, ki je bil ob 15. redni seji Sveta, dne 10. 2. 2025.
Govora je bilo o tem, da zapiranje soseske z zapornicami nikakor ni strateška rešitev, pri čemer je 
potrebno iskati alternativne rešitve. Dogovorjeno je bilo, da predstavnike MOL ČS povabi sprva na 
teren, potem pa skupaj iščemo drugačne rešitve za povrnitev več urbanega okolja v sosesko Nove 
Fužine. Na to pa se iz medijskih občil izve, da ima MOL namen zapreti sosesko Nove Fužine. Na strani 
Sveta ČS Moste se ustvarja vtis, da je bil nedaven sestanek s predstavniki MOL očitno sam sebi namen, 
izhodiščni predlog Sveta ČS Moste za strokovno reševanje problema, pa povsem odrinjen na stranski tir 
ter celo pozabljen. 

Člani so bili soglasni, da Svet ČS Moste sicer zagovarja stališče, da je v sosesko Nove Fužine potrebno 
(po)vrniti več urbanega okolja, toda nikakor ne s postavljanjem zapornic ter sprejemanjem ad-hoc 
ukrepov, posebej pa ne z oblikovanjem rokohitrskih rešitev. Pri oblikovanju občutljivih ukrepov morajo 
biti vselej v ospredju tehtne strokovne podlage in preudarni scenariji za možno reševanje problema, ki 
izhajajo iz dejanskega stanja. Glede tega je Svet ČS Moste že od prvega dne povsem jasen in odkrit pri 
komuniciranju s širokim krogom deležnikov. 

Kljub preteklim ugotovitvam na terenu, da je soseska že sedaj domala urejena s količki, na 
intervencijskih poteh na naslovu Preglov trg, Chengdujska in Rusjanov trg, predstavljajo resen 



premislek zgolj določeni predeli v naselju, za katere bi bilo potrebno oblikovati alternativne rešitve. 
Med njimi pa gotovo ne pride v poštev zapiranje soseske Nove Fužine. 

V nadaljevanju je sledila razprava tudi o navedbi v članku, da je bilo prebivalcem ponujeno zemljišče, 
da bi si zgradili garažno hišo, a je bil interes zanemarljiv. Postavlja se vprašanje, katero zemljišče 
navajajo v člankih. 

Dogovorjeno je bilo, da se s problematiko seznani tudi mestne svetnike z naše četrti ter Mestnemu  svetu 
postavi sledeča vprašanja (glede na navedbe, ki jih najdemo v člankih):

1. V članku časopisa Dnevnik (marec 2025), piše, da je bilo občanom ponujeno zemljišče. Zanima 
nas katero zemljišče je bilo ponujeno? 

2. V članku časopisa Dnevnik (marec 2025) je izpostavljeno, da ob ponujenem zemljišču ni bilo 
interesa. Po podatkih, ki jih imamo od leta 2008 ni bilo nobenega javnega zbiranja ponudb za odkup
garaž, uradno ni bilo stanovalcem ponujeno nič. Zbiral se je le interes (neuradno, ne preko javnih vlog), 
pri katerem  je interes izkazalo 236 število stanovalcev. Torej vprašanje je, kdaj je bilo javno zbiranje 
ponudb za odkup garaž? Ali je bilo to mišljena GH v javno zasebnem partnerstvu na PT 15?

V kolikor je bila mišljena GH znotraj prenove objekta na Preglovem trgu 15, je potrebno pojasniti, da 
je bila v prvotnem načrtu previdena ena etaža garažne hiše, na podlagi velikega interesa (236) anket pa 
so v načrte dodali novo etažo, torej dvoetažno garažno hišo. 

3. V članku časopisa Dnevnik (marec 2025) je bil omenjen sestanek, zanima nas, na kateri sestanek 
se to nanaša?

Podatki pomembni za nadaljnjo razpravo so tudi: 
- 236 anket, ki je bilo interesentov,
- 4500 stanovanj je v naselju,
- 3500 pariranih mest,
- 900 garažnih mest,
- poleg pa so na razpolago še garažna mesta v Hoferju na Fužinah 95 in 170 v kleti za možnost 

P&R.

AD 4
Informacije za članice in člane sveta ČS Moste o tekočih zadevah

Predsedujoči je člane seznanil z vsebino koordinacij s podžupanom in županom, katerih se je udeležil.
Na koordinacij s podžupanom je bilo govora o stanju ZD LJ, gostja je bila direktorica ZD LJ, na 
koordinaciji z županom pa so bili predstavljeni projekti posameznih ČS, ki so bili izvedeni v letu 2025 
ter tisti, ki so jih ČS  nominirale za izvedbo v letu 2025. Ponovil je tudi projekte za ČS Moste in sicer v 
letu 2025 so bili nominirani: postavitev pitnika pri športnih površinah na Brodarjev trgu, ureditev 
klančine na Miklavčevi ulici ter ureditev proti hrupne ograje ob Zaloški cesti. 

V nadaljevanju je predsedujoči povzel aktualne aktivnosti Sveta med obema sejama. In sicer izvedena 
je bila  seja v DSO Fužine, vsakoletna seja, ki jo ČS pripravlja skupaj s Svetom stanovalcev DSO Fužine. 
Ob tem je pohvalil  dobro organizacijo in gostoljubje, ki so ga izkazali v DSO Fužine. Dogovorjeno je 
bilo, da bomo tudi v letošnjem letu sodelovali na čistilni akciji, saj bo eno izmed zbirnih mest tudi v 
DSO Fužine, stanovalci pa bodo skupaj s člani CAF poskrbeli za slastne palačinke. 

Prav tako je bilo izvedeno vsakoletno srečanje Sveta ČS in JP Energetike Ljubljana d.o.o., tokrat v obliki 
ogleda RCERA. Ogled je bil vrhunsko izpeljan, za kar se je predsedujoči v imenu Sveta zahvalil tudi 
vodji sektorja za obdelavo odpadkov pri podjetju VO-KA Snaga, g. Trivunčeviću.  



AD 5
Finančne zadeve ČS Moste
Predsedujoči je člane seznanil, da se trenutno pripravljajo vsi dokumenti za Rebalans proračuna in 
Finančni načrt za 2026 in 2027. Pri vseh ČS se zvišujejo sejnine zaradi uskladitve z aktualno županovo 
plačo. Povedal je, da se mora Svet ČS se mora seznaniti z dokumenti rebalansa FN 2025 ter osnutkov 
2026 in 2027 in jih potrditi najkasneje do 11. 4. 2025, tako da bo naslednja seja 7. aprila 2025. 

Člane je opozoril, da bo potrebno pripraviti predloge za mala dela, do naslednje seje. Dogovorjeno je, 
da se naredi pregled vseh OI, v kolikor so urejana vsa v ČS, bo potrebno dati nove predloge, v kolikor 
niso, se nadaljuje z obnovo. Za letos je za obnovo predlagano OI Fužine 5.

Svetnica, ga. Kuterovac je podala pobudo za ogled OI ob Zaloški 78, problem so stari zarjaveli količki, 
ki so nevarni za otroke. Dogovorjeno je bilo, da se opravi ogled terena in nato ukrepa s pobudo na 
OGDP, MU MOL. 

Nadalje je predsedujoči sporočil, da je bil dopis za donatorje poslan. Od podjetja Piskar d..o.o. smo 
prejeli dodatne vrečke za smeti, od podjetij: Lidl, Ljubljanske mlekarne in NLB pa smo prejeli negativne 
odgovore.

AD 6
Organizacija in izvedba dogodkov ČS v prvem polletju
Predsedujoči je člane Sveta seznanil z dogovori sprejetimi na sestanku ekipe za prireditve.
Glede čistilne akcije je bilo dogovorjeno, da v kolikor svetniki opazijo kritične točke, ki jih je potrebno 
čistiti, to sporočijo pisani ČS. Dogovorjeno je bilo tudi, da se bo ponovno poslala poizvedba na Službo 
za lokalno samoupravo, MU MOL, kaj je s pobudo glede postavitve oglasne deske na PT 15. 
Člane je seznanil, da bo MDS 2025 tudi letos potekal pred TE-TOLom, s predstavitvijo društev, 
kulturnim programom. Dogovorjeno je bilo da se vzpostavi še tri dodatne otoke, kjer bi se izvajale 
delavnice, v letošnjem letu bo prireditev povezoval moderator imeli pa bomo tudi glasbenega gosta. 
Predlagan je bi tudi srečelov, z nagradami vseh sodelujočih društev. 

S tem je bil dnevni red izčrpan.
Seja je bila zaključena ob 19.15 uri.

Zapisala:
Iva Svilenković                

Nejc Pulko
                Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste

                                                                                                                          Mestne občine Ljubljana
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